

Ulbjerg Lokalråd



REFERAT.

Mødedato:	24-11-2015
Starttidspunkt for møde:	19,00
Mødelokale:	Erik
Afbud til møde:	Marianne
Fraværende:	Kurt
Mødedeltagere:	Kirsten Pedersen, Marianne Randers, Claus Skov, Kurt Johansen og Erik Steen Nielsen, Gabrielle Bay,

Næste lokalrådsmøde: Onsdag d. 16.12.2015 kl. 19.00

Punkt	Emne	Beslutning
1	Brev fra kommunen om Stisystem. Hvad sker der? Hvad mangler der? Indvielse?	Erik vil prøve at få kontakt til Kurt om møde med Bendt Nielsen på fredag d. 27.november Vi mangler Foldere, kort og QR-koder fra Bendt Nielsen. Arrangere indvielse i foråret 2016 med den røde tråd der klippes. Vi har i Lokalrådet valgt at udsætte afslutningen af projektet til foråret 2016, da vi mangler nogle detaljer at færdiggøre og ikke kan nå at samle folk inden da.
2	FULO	Der skal være et møde med Kurt, Erik og Direktøren fra sparekassen, hvor vi beder om juridisk assistance snarest muligt.
3	Grønne områder	"Næsten" ansvarlig for Grønne områder er Lotte Kunstmann, Vej og Park. Hun vil gerne mødes med os. Vi skal have lavet en liste over hvad der skal

		<p>kigges på og derefter går vi ud og kigge hvad der skal laves. (Gabrielle.) Derefter inviterer vi Lotte Kunstmann herud. (Erik og Claus)</p>
4	Orientering om møde skytteforening/IUF og Ansøgning til klyngen	<p>På det sidste møde blev der besluttet at lave taget som det første og søge 7-800.000kr. SkytteF. havde indhentet tilbud på tag af hele huset,(195.000 minus bortskaffelse). Sten Bystrup vil indhente tilbud på hævnning af deres tag samt budget. Han laver også budget på de resterende penge til nye bruserum. Skyttef. Har stillet sig tilfreds med nyt tag og gør ikke krav på andet. Gunnar Bach takkede nej til at være i byggeudvalget. Sten Bystrup laver ansøgning til kommunen. Etape 2 og 3 bliver bl.a. søgning af fonde til handicaptouilethus m.m. Kommunen har bedt om en detaljeret plan for at kunne bevillige pengene, pengene skal kunne gøre 1. etape færdig. Vi skal høre om hvornår ansøgningen skal være hos Fjordklyngen.</p>
6	Vejtræer	<p>Pælene er kommet og Claus vil være behjælpelig med at trykke dem I. Kirsten kontakter og orientere Anton.</p>
7	Viborg Landsbysammenslutning, Repræsentant	<p>Er en realitet. Vi skal vælger en repræsentant fra Ulbjerg til vores Generalforsamling. Skal Ulbjerg være Med i Landsbysammenslutningen? Skal repræsentanten være i Lokalrådet?</p>
3	<p>EVT.</p> <p>Lokaldyst</p> <p>Modeshow</p>	<p>Lokalrådet investerer i en Laserprinter til at bl.a. at printe velkomstmappe, (Erik)</p> <p>Besluttet at det afholdes som tidligere på forskellige dage. Vil Prøve om der er salg i "armbånd ". Der bliver undersøgt om afslutningen kan blive samtidig med afslutning af Hærvejsløbet/(marchen?), så man kan deltage i begge dele.</p> <p>Gentages næste år.God tilslutning trods Landskamp, mindre overskud. Sikre at der er folk til Oprydning</p>
9		

REF. Kirsten Starbæk

NA G Bj

[Handwritten signature]

K. Starbæk

Claus Skov